

Title (en)

Lock housing with inserted security cylinder.

Title (de)

Schlossgehäuse mit eingestecktem Sicherheitszylinder.

Title (fr)

Boîtier de serrure à cylindre de sûreté rapporté.

Publication

EP 0632177 A1 19950104 (FR)

Application

EP 94401494 A 19940630

Priority

FR 9308150 A 19930702

Abstract (en)

The present invention relates to a lock housing with added-on (inserted) safety cylinder. This lock housing makes it possible for the safety cylinder (3) to be interchangeable on the housing which for this purpose includes means (20) for inserting a safety cylinder of one type or another into the housing (2), as well as means (35, 27) for extracting the lock bolt (6) from outside the housing (2) to allow it to be replaced with some other lock bolt designed for a safety cylinder of some other type. This lock housing makes it possible, for example, to replace a European type safety cylinder with a lantern safety cylinder. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention concerne un boîtier de serrure à cylindre de sûreté rapporté. Ce boîtier de serrure permet l'interchangeabilité du cylindre de sûreté (3) sur le boîtier qui comporte à cet effet des moyens (20) d'insertion d'un cylindre de sûreté d'un type ou d'un autre type dans le boîtier (2), ainsi que des moyens (35, 27) d'extraction du pêne (6) depuis l'extérieur du boîtier (2) pour permettre son remplacement par un autre pêne adapté à un cylindre de sûreté d'un autre type. Ce boîtier de serrure permet par exemple le remplacement d'un cylindre de sûreté type européen par un cylindre de sûreté à lanterne. <IMAGE>

IPC 1-7

E05B 63/00

IPC 8 full level

E05B 9/08 (2006.01); **E05B 63/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 9/084 (2013.01); **E05B 63/0017** (2013.01); **E05B 63/0056** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2610354 A1 19880805 - VACHETTE SA [FR]
- [A] FR 2632340 A1 19891208 - CHAUVAT & SOFRANQ REUNIS [FR]

Cited by

EP0786573A3; EP2706176A3; EP0974717A3; GB2589835A; GB2589835B; IE20200237A3

Designated contracting state (EPC)

DE ES IT PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0632177 A1 19950104; EP 0632177 B1 19970716; DE 69404233 D1 19970821; ES 2106471 T3 19971101; FR 2707689 A1 19950120; FR 2707689 B1 19951006

DOCDB simple family (application)

EP 94401494 A 19940630; DE 69404233 T 19940630; ES 94401494 T 19940630; FR 9308150 A 19930702